

BLÅVANDSHUK GOLFKLUB
indkaldelse til
Bestyrelsesmødet onsdag d. 17. juni 2026
Kl. 18:00 i restauranten / på kontoret

Tilstede:

Flemming Karris Sørensen FK
 Karsten Skjøtt KS
 Thorbjørn Jull TJ
 Margit Buhl MB
 Kim Nielsen KN
 Kirsten Kaltoft KK
 Finn Hedegaard FH

Fraværende:

Anders Jensen AJ
 Lars Okholm Larsen LO

Vi startede mødet med at gå ud for at se afmærkningen til den overdækkede udslagsbane, hvor Flemming har markeret en grundplan.

1 : Godkendelse af referat

Referatet fra bestyrelsesmødet d. 22.04.2026.
 Godkendt

2 : Lejekontrakt

Klublokalet bliver ikke inddraget til bag rum.
 Kontrakten tilrettes omkring banepåej.

3 : Trænings faciliteter

MB. Svingtræneren er ikke indkøbt og bliver det heller ikke. Oplysninger viser at den står og rustet op der hvor man har en, så pengene bruges bedre op andet udstyr.
 FK. Det er en succes med Frederik, der satses på at lave nye aftaler med ham i fremtiden.
 KN: Begynder/udlejnings golfsæt er indkøbt. Der er ansøgt om midler hos DIF og DGI's foreningspuljer, men ingen respons indtil videre.
 AJ: Golf simulator. Jan har bestemt at simulatorrummet skal nedlægges og bruges til bag skabe.
 FH: Hvis vi fortsat skal have gang i golf simulator træningsfaciliteter, var det måske en god ide at tale med Jan. Måske har han en ide/mulighed for at finde lokaler uden for matriklen, evt. hos nogle af hans sponsorer.

4 : Drone optagelser

AJ er sat på opgaven med at få en aftale/pris af Tobias.
 FK vil forhøre sig hos greenkeeper Michael som også har adgang til droneudstyr.

5 : Golf

Når man booker tider, står der i weekenden, at 1 og 2 bolde ingen rettigheder har.
 Flere bestyrelsesmedlemmer og andre har oplevet, at der ikke bliver lukket igennem.
 Forslag: at der bliver lavet et skilt til greenfeerummet på dansk, tysk og engelsk, hvor reglerne for at lukke igennem er slået op.

6 : Banen

FH: Mange medlemmer synes det er forkert, at banen er blevet vendt.

Argumenter:

Banen er designet til at starte på det hul der nu hedder 10.

Man kan stå i venteposition under tag.

Puttinggreen ligger nu uhensigtsmæssigt for at starte på hul 1.

Man starter på et blindt hul i modsætning til tidligere, hvor man nærmest havde overblik over de første 3 huller.

Evt. kan der evalueres på det sidst på året.

7 : Rengøring

Toilet og bad rengøres 2 gange ugentlig og klublokalet 1 gang hver 14. dag af Ren Service.

Pris hver 14. dag: 4 x kr. 375 og 1 x kr. 500 = kr. 2.000 + moms = kr. 2.500.

Reduceres i lavsæson.

KK: hvem gør rent i rummet før klublokalet, det med alle hynderne. Der er meget snavset.

FK vil undersøge om dette rum indgår i den aftalen om rengøring.

8 : Company Day

FK: Invitationen er klar og vil blive sendt ud. Tidsplanen skal noteres på scorekortet, og ligeledes nævnes den i forbindelse med briefing og hvilke konsekvenser det vil få hvis ikke man er inde efter 5 timer og et kvarter.

9 : HIO Hole In One

KN: 40 fuldtidsmedlemmer har betalt til ordningen og en del engangsbetalinger. Så mange, at vi kan forvente at få provision allerede næste år.

10 : Aktionslisten

KS: tager kamera med til næste bestyrelsesmøde. Vejret er for dårligt d.d.

FK: Vedtægtsændringer kommer på som et punkt til næste generalforsamling og en ekstraordinær generalforsamling vil blive afholdt i forbindelse med det førstkommande bestyrelsesmøde, efter generalforsamlingen, hvis den er nødvendig.

FH: Ungematchen bliver afholdt førstkommande weekend. Finn hjælper til og vil opfordre de unge til et evt. ungeudvalg, for at styrke sammenholdet og for at fastholde unge i klubben.

11 : Økonomi

Esmark har købt 450 greenfeebilletter, som de håber at få afsat til golfinteresserede feriegæster og de vil være tilgængelige på Esmarks kontorer i Blåvand, Vejers og Henne.

12 : Eventuelt:

FH: foreslår at vi inddrager Jan mere i vores ideer og ligeledes prøver at få ham til at inddrage klubben mere i hans. Han skal gøres opmærksom på at han har en bestyrelse, som gerne vil bidrage med initiativer og planer der kan fremme både udviklingen i klubben og banen. Evt. udarbejdes en 5 års plan i fællesskab.

KN: Postkassen bliver ikke tømt, og nybegynderne har, på opfordring fra Adam, lagt deres scorekort i postkassen på de obligatoriske runder de skulle gå for at blive godkendt. KN snakker med LO.

KN: Tavlerne med klub- og hulmestre fra 2025 er ikke blevet opdateret. Flemming påtager sig opgaven.

MB: Foreslår en velkomstpakke til nye medlemmer og vi blev enige om én paraply samt 3 bolde, begge ting med vores logo, vil være en god ide.

Hvem er ansvarlig for gennemførelsen af en match TJ. Det er matchlederen der har ansvaret. LO og den der står som hjælper er behjælpelige.

Næste møde 31 / 8 2026.